
Interpelacja nr 77 

z dnia 18 stycznia 2022 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie miejsc parkingowych przy ul. Stanisława Augusta 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

zwracamy się z zapytaniem o możliwość wprowadzenia zmian w zaprojektowanej ulicy 

Stanisława Augusta w takim kierunku, by zmieściło się na niej więcej miejsc 

parkingowych. 

Wraz ze sprzedażą działki i nową inwestycją pomiędzy ulicą Stanisława Augusta i 

Kamionkowskimi Błoniami Elekcyjnymi mieszkańcy okolicznych kamienic zostali 

pozbawieni parkingu społecznego. Miejsce na podwórzach kamienic jest ograniczone 

i już w pełni wykorzystane.  

Aktualnie wg obserwacji potrzebnych jest czterdzieści miejsc postojowych na ulicy. 

Tymczasem wygospodarowano ich tylko jedenaście.  

Zaprojektowany w pasie drogowym szeroki trawnik daje przestrzeń na urządzenie 

miejsc prostopadłych w liczbie zaspokajającej potrzeby, a nawet większej. 

Dodatkowo trzeba się liczyć z faktem, że usługi w parterze nowych domów także 

wygenerują potrzebę postoju i parkowania jeszcze większej liczby aut. 

W związku z tym apelujemy o nierealizowanie projektu w kształcie zaproponowanym 

przez dewelopera i uczynienie wszystkiego, by zapewnić postój co najmniej 40 

pojazdów. Odpowiednie wskaźniki powierzchni biologicznie czynnej mogą być 

zapewnione przez podłoże w postaci betonowej kratki.  

 

Z wyrazami szacunku 
 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 

 


